

《单词百科:permanently是什么意思?permanently怎么发音?permanently的解释和用法》

英语单词permanently是什么意思?permanently怎么读?permanently怎么发音?简答网为您整理了permanently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



permanently怎么读

permanently的读音:[p m n ntli]

permanently的意思

1、adv.永久地，长期不变地;

permanently的相关词组

1、be permanently damaged 被永久损坏

permanently的近义词

- 1、always adv.总是，老是；永远，始终；常常；不断地；
- 2、constantly adv.不断地，时常地；始终；一直；
- 3、enduringly adv.耐久地，永久地；
- 4、eternally adv.永恒地，常常，不绝地；
- 5、everlastingly adv.永久地，持久地；

permanently的反义词

- 1、temporarily adv.暂时地；临时地；

permanently的双语例句

- 1、At the end of the probationary period you will become a permanent employee.

试用期结束后，你将成为长期雇员。

- 2、Permanently removes all items in the Recycle Bin and frees up disk space.

永久性删除回收站中的所有项目并释放磁盘空间。

- 3、This includes batteries that are permanently fixed into the product, as well as disposable batteries.

这些电池可以是永久装在产品内或一次性的电池。

- 4、Access to this account has been permanently disabled for exploitation of the World of Warcraft economy.

此帐户已经永远不能进入魔兽世界系统开发、用。

- 5、Epitaph : a belated advertisement for a line of goods that has permanently discontinued.

墓志铭——是一则已经永久断市的货物的过时广告。

- 6、We've got all the information permanently on tap on a computer.

我们把所有的信息储存在计算机里,以便随时调用.

7、Justice is a permanently ideal of human being and value which law always pursues.

公平,是人类永恒的理想,也是法所追求的价值目标.

8、They had no permanent address.

他们没有固定居所.

9、All safety and danger advices at the plant have to be legible permanently.

设备上所有的安全规定和危险警告必需永远清晰可辨.

10、The ship is now permanently moored on the Thames in London.

该船现在永久地停泊在伦敦泰晤士河边.

11、Interferometer: Optic compensation RockSolid™, proprietary vibration interferometer , permanently aligned.

干涉仪: 专利产品,光学补偿,永远准直,抗振动.

12、Heavy drinking can cause permanent damage to the brain...

酗酒能造成永久性大脑损伤.

13、His illness had permanently weakened him.

疾病使他再也无法恢复体力.

14、His sufferings were so severe that he was permanently broken in health.

他经受的苦难如此深重,所以他的身体彻底垮了.

15、It doesn't matter what time of day or night you arrive, this place is permanently jumping!

不管你什么时间到达,白天或者晚上,这个地方永远是那么热闹.

16、He is thinking of living here permanently.

他打算在这儿长久住下去.

17、They feel under permanent threat...

他们觉得一直处于威胁之下。

18、I have given up my flat in Paris because I'm going to live permanently in London.

我已经把巴黎的房子让出去了,因为我打算在伦敦永久定居.

以上是简答网为您整理的permanently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于permanently的用法、permanently的释义、permanently的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/permanently>

